

[Fear]

Mrs Jackson: I think so. I spoke with the supervisor of the private home day care, and she said she found that people for the Ministry of Community and Social Services, through her advertisement when she is looking for people to look after children, and they just switch off. They think it welfare or whatever. They do not want to be involved with that kind of thing, you know. I also think sometimes it is hard to make the effort, but if you are really committed you have to. I think you need to get a little bit more going on well, we will manage. I get that kind of feedback from people. Oh, well, can you not manage? That kind of reaction that I should be able to be department, do everything and milk the cows as well.

[Translation]

Mme Jackson: Je le pense. J'ai parlé avec la personne qui surveille cette garderie en milieu familial et elle m'a dit avoir constaté que, lorsque les gens sont inscrits ministère des Services sociaux et communautaires provinciaux de l'Ontario qu'elle a placée pour recruter des éducateurs, ils ne tiennent pas plus loin. Ils pensent qu'il s'agit de l'aide sociale ou d'autre chose de même genre. Ils ne veulent pas s'occuper de cela, vous savez. Je pense aussi qu'il est parfois difficile de faire cet effort, mais si on le veut vraiment, il faut le faire. Je pense qu'on a tendance à dire et bien, on va s'y arriver. Les gens me font souvent ce genre de commentaire. Eh bien, vous ne pouvez pas vous débrouiller? Ce genre de réaction où l'on voudrait que le soit une super machine, que je fasse tout et que je traite ainsi les tâches.

Mrs. Pépin: Do you not think it is looking people better

Mme Pépin: Ne pensez-vous pas que c'est parce qu'on croit

From the Canadian Research Institute for the Advancement of Women:

Jill Vickers, President;
Linda Clippingdale, Acting Executive Director.

From the Women in Science and Engineering:

Mary Jean Wightman, Director;
Sabine Roklfs, Past President;
Alison Edgar, President of Ottawa Chapter.
Honourable Reuben Baetz.

From the Private Home Day Care Association:

John Pépin, President;
Andrews Cumella, Board Member.

From the Citizens for Public Justice:

Gerald Vandezande, Public Affairs Director;
Richard Randall, Research Assistant.

From the Canadian Medical Association and Canadian Psychiatric Association:

Dr. Geekie, M.D.;
Dr. Jean-Francois Saucier, M.D., Ph.D.;
Dr. Albert Plante, M.D.

From the Women for the Survival of Agriculture:

Mary Lou Jackson.

Friday, June 13, 1986:

From the University of Toronto:

Dr. Michael Krashinsky.

From the Université du Québec à Montréal:

Dr. Ruth Rose-Lizée.

From the University of Guelph:

Dr. Donna Lero.

De l'Institute canadien de recherche pour l'avancement de la femme:

Jill Vickers, présidente;
Linda Clippingdale, directrice exécutive suppléante.

De la Women in Science and Engineering:

Mary Jean Wightman, directrice;
Sabine Roklfs, ancienne présidente;
Alison Edgar, présidente de la section d'Ottawa.
L'honorable Reuben Baetz.

De la Private Home Day Care Association:

John Pépin, président;
Andrews Cumella, membre du conseil.

Des Citizens for Public Justice:

Gerald Vandezande, directeur des Affaires publiques;
Richard Randall, adjoint à la recherche.

De l'Association médicale du Canada et de la Canadian Psychiatric Association:

Docteur Geekie, m.d.;
Docteur Jean-Francois Saucier, m.d., Ph. d.
Docteur Albert Plante, m.d.

Des Women for the Survival of Agriculture:

Mary Lou Jackson.

Le vendredi 13 juin 1986:

De l'Université de Toronto:

Michael Krashinsky.

De l'Université du Québec à Montréal:

Ruth Rose-Lizée.

De l'Université de Guelph:

Donna Lero.